

Amazing 澳
AUSTRALIA 洲

7D5N

悉尼(蓝山国家公园)+墨尔本
(疏芬山+菲利普岛+普芬比利蒸汽火车)

SYDNEY (BLUE MT.)+MELBOURNE
(SOVEREIGN HILL+PHILLIP ISLAND+PUFFING BILLY TRAIN)

Tour Code: USS

 **Golden**
Destinations



Australia
澳洲



Puffing Billy
普芬比利蒸汽火车



Blue Mountain
蓝山公园



Penguin Parade
小企鹅自然生态保护区



Sovereign Hill
疏芬山

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Koala Conservation Reserve
无尾熊保护中心



Sydney Opera House
悉尼歌剧院



Mrs Macquarie's Chair
麦考利夫人座椅

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ SYDNEY (MOB)

D2 ARRIVAL 🚌 SYDNEY (D)

- ☑ Sydney Fish Market
- ☑ Sydney Opera House Tour
- ☑ Mrs Macquarie's Chair (Photo stop)

D3 SYDNEY 🚌 BLUE MOUNTAIN 🚌 SYDNEY (B/L)

- ☑ Katoomba Scenic World Unlimited Discovery PASS (Include ultimate Discovery pass, Railway down + Cableway Up + Skyway return)
 - Echo Point + Three Sisters Rock
- ☑ China Town

D4 SYDNEY ✈️ MELBOURNE SOVEREIGN HILL 🚌 MELBOURNE (B/L/D)

- ☑ Sovereign Hill (Single Day Entry & Guided Mine Tour)
 - Mine Tour
 - Gold Pour Demonstration
 - Coach Riding
 - Red Coat (Drill and Fire Their Rifles)

D5 MELBOURNE 🚌 PHILLIP ISLAND 🚌 MELBOURNE (B/L)

- ☑ Churchill Island
 - ☑ Koala Conservation Reserve
 - ☑ The Nobbies View Point (Seal Watching)
 - ☑ Penguin Parade (Watch Penguins Homing)
- * Homing time is different monthly

D6 MELBOURNE 🚌 MT.DANDENONG 🚌 YARRA VALLEY 🚌 MELBOURNE (B/L/D)

- ☑ Puffing Billy Train
- *One Way from Belgrave to Lakeside - Subject to availability
- ☑ Yarra Valley Wine Tasting

D7 MELBOURNE ✈️ DEPARTURE (MOB)



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Chinese Cuisine
- ★ Thai Cuisine

★ Western Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

SYDNEY

- ◆ **Sydney Fish Market** - Incorporates a working fishing port, wholesale fish market, fresh seafood retail market, a delicatessen, a sushi bar, a bakery, a gift shop, a fruit and vegetable market, a florist, a beverage outlet, a seafood cooking school, indoor seating and an outdoor promenade for visitors.
- ◆ **Sydney Opera House** - A must-visit iconic landmark of Australia that recognized by UNESCO as a Cultural Heritage. Some say, never been Great Wall, means you never been China; well Sydney say, never been the Sydney Opera House, meaning you never been Australia. Step into the iconic theater and foyer that hosts more than 2,000 performances each year, and explore the building with our knowledgeable guides.
- ◆ **Mrs Macquarie's Chair** - Is an exposed sandstone rock cut into the shape of a bench, on a peninsula in Sydney Harbour. It was hand carved by convicts in 1810, for Elizabeth Macquarie, the wife of Major-General Lachlan Macquarie, Governor of New South Wales.
- ◆ **Blue Mountain** - Another UNESCO recognized natural heritage attraction in Sydney. Natural view and beautiful scenery that could give you lot of nostalgia. At Echo Point, you can capture beautiful scenery of Three Sister Rocks. Scenic World with 3 rides (Railway + Cableway + Skyway) make your journey easier and fun.

MELBOURNE

- ◆ **Sovereign Hill** - Australia's foremost outdoor museum, Sovereign Hill re-creates Ballarat's first ten years after the discovery of gold in 1851 when thousands of international adventurers rushed to the Australian goldfields in search of fortune.
- ◆ **Puffing Billy** - The Puffing Billy Railway is a 2 ft 6 in narrow gauge heritage railway in the southern foothills of the Dandenong Ranges in Melbourne, Australia. The railway was one of the five narrow gauge lines of the Victorian Railways which opened around the beginning of the 20th century.
- ◆ **Winery Yarra Valley** - To taste local wines.

PHILLIP ISLAND

- ◆ **Koala Conservation Reserve** - Stroll through this eucalypt woodland and come 'face-to-face' with koalas in their natural habitat. The Koala Conservation Centre's unique tree top boardwalks and close viewing areas allow visitors to see how truly amazing koalas are.
- ◆ **Penguin Parade** - Ever watched Happy Feet? If you didn't, well, now you are giving a chance to meet these cute little penguins shuffling in front of your eyes in the sunset! Meanwhile, visitors also will learn the importance of conserving natural habitat and the beauty of nature environment. (Standard View Platform)



- ✓ Holiday Inn Potts Point or Similar Class x2 Nights
- ✓ Holidays Inn Sydney Potts Point or Similar Class x3 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Three Sisters Rock
三姐妹岩



Winery Yarra Valley
雅拉谷酒庄



The Nobbies View Point
比司角观景台



精简行程

第一天 启程 ✈️ 悉尼 (机上用餐)

第二天 抵达 🚗 悉尼 (晚)

- ☑ 悉尼鱼市场
- ☑ 悉尼歌剧院导览之旅
- ☑ 麦考利夫人座椅 (拍照)

第三天 悉尼 🚗 蓝山国家公园 🚗 悉尼 (早/午)

- ☑ 蓝山绝景胜景缆车 (含3种缆车)
 - 回音谷+三姐妹岩
- ☑ 唐人街

第四天 悉尼 ✈️ 墨尔本 🚗 疏芬山 🚗 悉尼 (早/午/晚)

- ☑ 疏芬山 (单日入场&矿山导览游)
 - 矿山之旅
 - 金倒模示范
 - 乘坐马车体验
 - 观赏士兵操练和开枪

第五天 墨尔本 🚗 菲利普岛 🚗 墨尔本 (早/午)

- ☑ 丘吉尔岛
- ☑ 无尾熊保护中心
- ☑ 比司角观景台 (海豹岩)
- ☑ 观赏企鹅归巢
 - *每个月归巢时间不一样

第六天 墨尔本 🚗 丹顿农山脉 🚗 亚拉河谷 🚗 墨尔本 (早/午/晚)

- ☑ 普芬比利蒸汽火车
 - *单程从贝尔格雷到湖滨站 (视供应情况而定)
- ☑ 雅拉谷酒庄品酒之旅

第七天 墨尔本 ✈️ 回程 (机上用餐)



✓ 4早餐/4午餐/3晚餐

风味餐:

★ 中餐 ★ 西餐 ★ 泰餐

观光景点:

悉尼

- ◆ **悉尼鱼市场** - 南半球最大的海鲜市场, 零售、批发鱼货上百种, 还有售卖热面包、寿司、龙虾沙律、炸鱼虾、墨鱼卷等各类海鲜的熟食店等您来品尝。
- ◆ **悉尼歌剧院** - 20世纪最具特色的建筑之一, 也是世界著名的表演艺术中心, 已成为悉尼市的标志性建筑。走进每年上演2000多场表演的标志性剧院和门厅, 与我们知识渊博的导游一起探索这座建筑。
- ◆ **麦考利夫人座椅** - 是来自麦考利夫人。这是为纪念麦考利夫人而由工匠雕刻的石椅, 位于悉尼皇家植物园的北面与悉尼歌剧院隔着海湾。成了经典的打卡点之一。
- ◆ **蓝山公园** - 2000年被列入自然类世界遗产, 全地区生长着庞大的原始森林和亚热带雨林。在蓝山中心景点卡顿巴 (Katoomba), 可乘坐3种缆车游览丛林景色(世界上最陡的观光火车+空中缆车+横向缆车), 也可以在回声台 (Echo Point) 领略三姐妹峰的秀美英姿。

墨尔本

- ◆ **疏芬山** - 是澳大利亚必看的文化旅游景点, 位于维多利亚的淘金巴拉瑞特市。来到疏芬山, 花一天的时间徜徉在这一19世纪50年代的淘金镇, 身临其境地体验世界最大规模的沙金淘金热潮的乐趣与冒险。
- ◆ **普芬比利蒸汽火车** - 乘搭澳洲最古老的蒸汽火车游览丹蒂农山脉(单程)。
- ◆ **雅拉谷酒庄** - 品尝澳洲各式各样道地美酒。

菲利普岛

- ◆ **无尾熊保护中心** - 致力于保护无尾熊的可持续生态和生存环境, 游客可以一边漫步在澳大利亚丛林中, 一边在无尾熊的自然栖息地中观赏野生考拉。
- ◆ **小企鹅自然生态保护区** - 菲利普岛的企鹅是世界上最小的企鹅, 身高仅30公分, 每当日落时分, 便可见到司爱企鹅们成群大摇大摆的从海上陆续归巢, 由于它们体型娇小, 排列在一起摇摇摆摆地走, 基是有趣。



- ✓ 悉尼帕兹角假日酒店或同级 x2晚
- ✓ 墨尔本南岸智选假日或同级 x3晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 澳洲 AUSTRALIA ·



货币 Currency 	Australia Dollar - AUD 澳大利亚元 - AUD	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在澳洲都能通行 * Credit cards are used widely in Australia				
货币兑换率 Exchange Rate 	1 AUD = MYR 3.20 1 澳元 = 马币 3.20 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Australia : +61 澳洲 : +61				
电压 Voltage 	Voltage - almost always 230 V 电压 - 230伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁+一脚扁型插头 / 2 flat pin + 1 flat pin in the centre				
时差 Time Different 	Australia (Sydney) - 3 Hours Ahead of Malaysia 澳洲 (悉尼) 标准时差快 马来西亚 时间3小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过30公斤。				
气候 Weather 	<table border="0"> <tr> <td><input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 12°C</td> <td><input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 26°C - 17°C</td> <td><input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 29°C - 10°C</td> <td><input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 18°C - 7°C</td> </tr> </table> <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>			<input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 12°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 26°C - 17°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 29°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 18°C - 7°C
<input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 12°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 26°C - 17°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 29°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 18°C - 7°C				
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>						

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

